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V Praze dne 28. února 2012 

 

Odpověď redakční rady projektu „Čí je dítě?“ panu Petrovi Hájkovi 

 

Vážený pane Hájku, 

přestože jsme prostřednictvím Vašeho dopisu neobdrželi srozumitelné 

vysvětlení výroku pana prezidenta, který – ať už v jakémkoliv kontextu – neměl 

veřejně zaznít, děkujeme za čas, který jste věnoval odpovědi naší redakci. 

Co však z textu Vašeho vyjádření jasně vyplývá, je naprosté neporozumění 

problematice sociálně-právní ochrany ohrožených dětí a rodin a záměru, ke kterému 

se vyjadřujete. Domníváme se, že více koncentrace a empatie jste patrně věnoval 

formulaci textu své odpovědi než zjištění, kdo jsme a o co v projektu jde. V této 

situaci si troufáte interpretovat naše názory a dáváte jim zcela opačný význam. Činíte 

tak z pozice státního úředníka, tedy nikoliv osoby nezávislé. Veřejně vytváříte o 

našich aktivitách deformovaný obraz a poškozujete jak záměr samotný, tak i naši 

odbornost. 

Na základě některých výroků z Vašeho dopisu však lze konstatovat, že přes 

Váš vzdor a odpor ke strukturám, ke kterým nás suverénně ale opět mylně řadíte, 

jsme s Vámi vlastně ve shodě ve věci zásadní. 

Odpověď na otázku „Čí je dítě?“, kterou klademe odborné i laické veřejnosti, je 

z naší strany jednoznačná. Dítě je rodičů, resp. rodiny a té je třeba ve společnosti 

vrátit její původní smysl a roli. Jde nám tedy, vážený pane Hájku, vlastně o totéž - o 

návrat k normálně fungující společnosti, která má základ právě v rodině.   

 

S pozdravem 

Jménem redakční rady   
 
 
 
Mgr. Petr Najman 
Koordinátor projektu 


